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Protokoll 
Regionstyremøte nr. 24 20-23 

 

Regionstyremøte søndag 14. august 2022 på Teams 

Regionstyret:  Frank H. Bjørndal                    Styreleder 

Hilde Daae Johannessen       Nestleder 

Ann-Elin Leftwich                   Styremedlem 

Harold Sletten    Styremedlem 

   Bjarte S. Epland                      Styremedlem  

Kaia Eide Fjellestad   Styremedlem 

 Mette Davidsen   Styremedlem  

Fra adm:  Trine Skarstein Dalland          Daglig Leder 

    

Forfall:    Ainor Naustdal                        Styremedlem  

 

   

 

Sakliste: 

Sak 130/20-23  Godkjenning av protokoll 

Sak 131/20-23  Rapporter og referat 

 

 

Habilitetsgjennomgang: Styret tok en gjennomgang av egen habilitet opp mot de ulike 

sakene.  Ingen habilitetskonflikt avdekket.  

 

SAK 130/20-23 Godkjenning av protokoll 

Protokoll er distribuert på Teams. Eventuelle merknader til protokoll er tatt 

til følge og den er lagt ut på nett. 

   Vedtak sak 130/20-23 

 

  

 

SAK 131/20-23  Rapporter og referat  

 

Styret godkjenner protokoll fra styremøte nr. 23 20-23.   
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Det foreligger to høringer fra NIF der NHF vil sende egen 

høringsuttalelse. Høringen om spillemiddelsøknader og høring om 

sammensetning av Idrettstinget.  

Det bes om at regionene drøfter hvorvidt det er gode innspill de 

ønsker å fremme i høringsuttalelsene. Saken skal drøftes i FS-møtet 

31. august – 4. september. 

 

Vedtak sak 131/20-23 

 
Styret har følgende innspill: 

Spillemiddelsøknad 2023: 

 

Styret støtter hovedforslagene i notatet med hensyn til dagens 

utfordringer, strategiplan og arbeid med organisasjonsutvikling.  

Forslag til prioriterte områder: 

1. Tilbake til idretten – idrettsglede for alle 

2. organisasjons-, klubb- og kompetanseutvikling 

3. Toppidrett 

Når det gjelder tilleggsbevilgningene innenfor de 3 prioriterte 

områdene mener Styret at beløpet på 10 millioner under punkt 1 er for 

lite. Her bør en søke om et høyere beløp slik at Post 3 også får 

øremerkede midler. Totalpotten under punkt 1) bør vurderes økt til  

20 millioner.  

Det beskrives mange gode målformuleringer i høringsnotatet. Det er 

viktig at målene lar seg «måle» slik at målformuleringene ikke kun blir 

mange gode intensjoner som ikke lar seg evaluere.  

Fellestjenester: 

Styret ser det som verdiøkende å se nærmere å utvikle nye 

fellestjenester innenfor områdene HR og Juridisk. Dette er fagområder 

som krever spisskompetanse og som særidrettene i ulik grad kan klare 

å utvikle egne kompetansemiljø.  

 

Idrettstingets sammensetning og representantfordeling: 

Styret i region Vest har drøftet de ulike modellene som er beskrevet i 

høringsnotatet. Styret er enig om at Modell 2 er den beste modellen: 

Styret begrunner dette med følgende: 

1. Styrket representasjon for særforbundene.  

2. Styrket utøverrepresentasjon. 

3. Ingen enkeltgruppering vil alene har et lovendrende flertall på 

idrettstinget med denne modellen.  

4. En mindre forskyvning av delegatfordelingen mellom idrettskretsene 

og særforbundene. 

5. Større representasjon fra lokalnivå i norsk idrett  


